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July 19, 2018 

Road Resurfacing on Arnall Avenue and other local roads 
Contract: 18ECS-TI-15LR 
 Start Date: July 30, 2018 

End Date: October 30, 2018 
*Timeline is subject to change. 

The City of Toronto will resurface the road on Arnall Avenue, Bamburgh Circle, Crayford Drive, Ecclesfield Drive and Huntsmill Boulevard 
(see map). Our inspection of the road shows that it needs resurfacing and sections of damaged curb and sidewalk need to be replaced to 
bring them to a state of good repair. This work is part of the Council-approved 2018 Capital Works Program to renew aging city roads and 
sidewalk for current and future needs. 

MAP OF WORK AREA 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

WORK DETAILS 
The City’s contractor will: 
• Dig up the road surface 
• Re-align maintenance holes and catch basins 
• Repair curbs, gutters and driveways 
• Repave the road surface 

WHAT TO EXPECT DURING CONSTRUCTION 
• You may experience dust, noise and other inconveniences. The 

City will make efforts to reduce the impacts. We appreciate your 
patience. 

• Property owners should remove items located within City 
property limits (boulevard), such as landscaping and/or 
decorative objects. If you have a sprinkler system within the 
boulevard, please contact the Field Ambassador.  

• The City will not be responsible for damage to any privately 
owned items on City property. 

Work Hours: Work will take place from 7 a.m. to 7 p.m., Monday to Friday, with work after hours and on weekends as 
required. 

Road and Sidewalk Access: In order to complete the work in a safe manner, there will be road and sidewalk restrictions 
within the construction work zone. Access for emergency vehicles will be maintained at all times.
Driveway Access: The contractor will notify you of any temporary restrictions to your driveway access. If your property has 
two entrances, one entrance will be kept open at all times.

Traffic Management: Efforts have been made to manage traffic in the area for the safety of workers and road users. 
Traffic will be reduced during active construction, access may be limited when paving operations are taking place. 

Parking: Parking in the active work zone is not permitted due to space requirements for construction equipment and 
materials. If your parked vehicle affects the construction work, it will be re-located with no charge to the owner. If your 
vehicle is moved, please contact parking control for its location at 416-808-2222. 
In the event you receive a traffic ticket for on-street parking during this period of construction, you may choose to dispute 
your ticket following the process listed on the reverse side of the parking infraction notice. You may use this notice as 
part of your defence for parking consideration during construction; however, the Field Ambassador does not have 
the authority to cancel any parking tickets. 

Garbage & Recycling: Please follow your normal routine. If required, the contractor will move bins to an appropriate 
location and return them. Please ensure that you label your bins with your address. 

Restoration: The construction work area will be restored with sod and/or asphalt where required. Interlocking bricks, 
flagstone on a granular base, or other similar features that are removed from public and private property during 
construction will be replaced. Lawn seeding and/or laying of sod will be done as needed during ideal growing seasons only 
- in the spring (April to June) and fall (September to October). 

ASBESTOS IN ASPHALT  

Asbestos was used in asphalt mixes throughout the 1970s and early 1980s to improve the performance of the asphalt. The City must test the 
removed asphalt to be removed for asbestos. Our tests show that there is 2% of asbestos in the asphalt. Air quality monitoring conducted by 
the City of Toronto at other sites has not detected asbestos fibres in the air as a result of resurfacing of asphalt. The risk of exposure to 
asbestos for workers and bystanders is low. 

As a precaution, the City's contractor will follow these steps:  
• Wet the pavement during asphalt cutting, grinding or 

removal 
• Attach dust collecting devices with HEPA filters to 

equipment, where possible, to prevent dust from becoming 
airborne 

• Provide personal protective equipment, such as disposable 
coveralls and respirators, to on-site workers upon request, 
and 

• Transport and dispose of asphalt containing asbestos at 
provincially approved disposal sites.  
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路面重铺 - 阿尔诺大道（Arnall Avenue）和其他局部道路 
 
 

 

  
 

 
 

  

 

 

 

 

 
 

合同代号：  18ECS-TI-15LR 
开始日期：2018 年 7 月 30 日

 结束日期：2018 年 10 月 30 日

多伦多市政府将重新铺设阿尔诺大道（Arnall Avenue）、百宝径（Bamburgh Circle）、克雷福德路（Crayford Drive）、厄克斯菲路（Ecclesfield 
Drive）和亨茨米尔大道（Huntsmill Boulevard）的路面（见地图）。我们对上述路段检查后发现，为了维持道路的良好状态，路面需要重铺，部分损

坏的路缘和人行道需要更换。 这项工作是市议会批准的2018年基建工程计划中的一部分，旨在更新老化的城市道路和人行道以满足当前及未来的需
求。 

具体施工步骤 

市政府承包商将：

• 挖掘路面

• 重新调整检修孔和路边集水池

• 修复路缘、沟槽及车道

• 重铺路面

施工期间预期会怎样 

• 您可能会经历粉尘、噪音和其他不便。市政府将努力减少这些不利影响。我们感谢您的耐心。

• 业主应移除市政府产权界限（道路）内的物品，如景观和/或装饰品。如果您在道路范围内安装了洒水系统，请联系现场协调员（Field 
Ambassador）。市政府对发生在市府产权界限内的私有物品损坏概不负责。

工作时间：工作时间为早 7:00 至晚 7:00，周一至周五，必要时也会加班或在周末工作。

道路和人行道的使用：为了施工安全，将限制使用施工区内的道路和人行道，但应急车辆可随时通行。

私人车道的使用：如果需要临时限制使用您的私人车道，承包商将发出通知。如果您的物业有两个入口，其中一个入口将始终保持开放。  

 

  

  

交通管理：为了工人、道路使用者和居民的安全，我们将尽力管控好该地区的交通。 正在施工的街道的交通量将减少/铺设路面时可能需要限制进入。

停车：施工设备和材料需占用一定空间，因此施工区内不准停车。如果您停放的车辆影响到施工，您的车将被免费移至别处。如果您的车

被移走，请致电 416-808-2222 向停车管理部门查询。 如果您在此施工期间收到有关路边停车的交通罚单，您可以选择按照停车违规通知

背面列出的程序对罚单提出异议。在施工期间，您可以使用此通知作为您在施工期间在此停车的抗辩证据；但现场协调员（Field 
Ambassador）无权取消任何违规停车罚单。 

 

 
 

 

垃圾与回收：请按照正常计划进行。如有需要，承包商会将垃圾桶或回收桶移至适当位置，过后再移回原处。请一定在垃圾桶上标明您的地址。

恢复：如有需要，施工区域将使用草皮和/或沥青进行恢复。在施工期间从公共和私人物业移除的联锁砖、碎石基层上的石板或其他类似结

构将被重新安置。根据需要将在理想的生长季节 - 春季（4 月至 6 月）和秋季（9 月至 10 月）播种草籽和/或铺设草皮。  

 

沥青中的石棉  

作为工程的一部分，市政府必须测试待移除之沥青中的石棉含量。我们的测试表明，这些沥青中含有 2％的石棉，低于劳工厅的关注水平。 在 20 世

纪 70 年代以及 80 年代初期，沥青混合料中会使用石棉来改善沥青的性能。多伦多市政府对其他地点进行的空气质量监测没有发现重铺沥青路面会造

成空气中出现石棉纤维。工人和路人接触石棉的风险很低。  
 

  
 

 
 

   
 

 

 

作为预防措施，市政府承包商将遵循以下步骤：

• 在沥青切割、研磨或移除的过程中在路面上洒水

• 在可能的情况下，在设备上安装带有 HEPA 过滤器的集尘装置

，以防止粉尘进入空气

• 应要求为现场工作人员提供个人防护设备，如一次性工作服和

呼吸器等

• 将含有石棉的沥青运至安省批准的处置场所进行处理 。

NEED MORE INFORMATION? / 更多信息：

If you have questions about the upcoming work, please contact us and quote Contract: 18ECS-TI-15LR. 如果您对即将开始的施工有问题，请与我们联系。

Field Ambassador / 现场代表
Melissa Hayward 
电话：647-802-8601, 电子邮件：Toronto15LR2018@rvanderson.com 

Councillor Ward 39 / 第 39 选区议员 詹嘉礼议员（Jim Karygiannis）, 416-392-1374 或 416 321 2788 
Councillor_karygiannis@toronto.ca   

TTY Hearing Impaired Service / TTY 听力障碍服务 

 

 

 

416-338-0889 (7 Days a week, 8 a.m. to 5 p.m., closed holidays)  
(每周 7 天，上午 8:00 至下午 5:00，节假日关闭) 

General inquiries / 一般咨询 311  

Website / 网站
toronto.ca/improvements/ward39.htm 

 

Thank you for your patience. Building a great city takes time. Better infrastructure for all of us is worth the wait. 

感谢您的耐心。建设一座伟大的城市需要时间。对我们大家更有益基础设施，值得等待。

http://www.toronto.ca/improvements/wardxx.htm
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